
Kasserers økonomiske årsberetning 2022

Året 2022 har på inntektssiden vært et ganske standard år, med godt belegg på utleie av både klubbhus og båtplasser.
Både medlemskontingent og treningsavgifter er noe redusert, som følge av en tilsvarende reduksjon i aktivitetsnivå
fra 2021. Samlet sett er likevel inntektene relativt gode, og treffer godt på budsjett.

På utgiftssiden har året vært preget av høye strømpriser og ekstraordinært vedlikehold. Klubben har brukt over
80.000 kroner på strøm, hvorav ca. 20.000 av dette er kompensert gjennom strømstøtteordningen for idretten.
For å redusere utgiftene til oppvarming av treningsrom, ble det derfor i høst vedtatt å kjøpe inn varmpeumpe til
treningsrommet. Det ekstraordinære vedlikeholdet er legging av nytt tak på klubbhuset på Granholmen, samt bytte
av råtten kledning på klubbhytta. Det har vært flere lekkasjer siste år, og med en motivert dugnadsgjeng og og
100.000 i prosjektmidler på konto besluttet styret å gå i gang med dette arbeidet nå i 2022, selv om det ikke
var budsjettert. Stor takk til dugnadsgjengen, Sparebanken Sør Sandefjord for midler, og Roxanne Kapperud for
søknadsarbeidet! Dette vedlikeholdet er hovedårsaken til at vi i år bokfører et underskudd på 122.632 kr, som
dekkes av oppspart egenkapital. Reduksjonen av kontantbeholdningen er imidlertid ikke fullt så stor, og skyldes den
nye ordnigen med avskrivninger på båtmateriellet som ble innført av forrige styre. Vi oppfordrer det neste styret
til å gjøre en vurdering av hvorvidt dette er ønskelig å fortsette med også i fremtiden, og i så fall hvor grensen for
aktivinger bør ligge. Det er ikke aktivert nye innkjøp i 202.

Ellers i år har vi endelg fått på plass noen lovbestemte ordninger, som dobbelsignering i nettbanken og underslags-
forsikring, og det er mitt generelle inntrykk at økonomien i klubben er sunn, og utsiktene også for 2023 er gode.
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